





كان مختلف جدا من جميع المحاضرات والاجتماعات بسبب طريقة التقديم المقدمة من قبل القاسمين على البرنامج التدريبي استخدمنا التدريبات وبعض التمارين بحيث تقدم لنا الخبرة الكافية. هذا التدريب الرؤية الواضحة والمتكاملة ولقد رسم طريقي بصورة الفضل.

“It was totally different from any other classes or any meeting because we are doing activities and learning with in details and sharing experiences. This this course helped me set a full and clear vision and drew my path in a better way.”

(Nouh Khalfan, Communication Student,
College of Applied Sciences, Salalah)



“تعرف علي نفسك في 5
ايام وستصبح حاكم نفسك
وقيادي”.

“Know yourself in five
days and you will
govern yourself and
be a leader”

(Amina Tabook, College of
Applied Sciences Salalah,
Communication student)

قبل ان اتي كنت لا اعرف
هدفي لا اعرف شخصيتي الا
اعرف من الشخص الذي اثق
به ولكنني الان اعرف هدفي
وشخصيتي وبمن اثق

“Before I came, I did not
know my goal. I did not know
who I am. I did not know who
I trust. But now I know my
goal, my character and who
to trust.”

(Youth Leadership Program
Participant, College of Applied
Sciences, Salalah)

سنقول بعد هذه الدورة يستحيل ان تعود كما كنت سابقا ،
انها تشبه الولادة الجديدة لك ولذاتك

“After completing this program, it is impossible to return to how you were before. It’s like your sense of character was born again.”
(Ameenah Qatan, Communication, College of Applied Sciences Salalah)





“قبل الدورة كنت مشتت وضائع في افكاري الخاصة ولكن الان أنا
أعرف من أكون” .

“Before the course I was scattered and lost in my
thoughts, but now I know who I am”

(Ibrahim Al-Zaabi, College of Applied Sciences, Salalah,
Communication Student)



"الفرق الذي ظهر في شخصيتي قبل وبعد وأثناء الدورة من خلال الانضباط الذاتي وكيفية الوصول الي أهدافنا وطموحنا .

The difference that appeared in my personality before, during and after the course was in self-discipline and how to reach my goals and my ambitions.

(Hiyam Al-Amri, College of Applied Sciences Salalah, IT Student)



قبل الدورة ما كان في حماس نهائي ولكن الان انني متحمسة جدا
ومستحيل أن انسى هذه الدورة. أكتشفت قدراتي من خلال هذه الدورة

*Before the course I didn't have enthusiasm , but now I am very
enthusiastic and I will never forget this course.*

I have discovered my potential in this course

(Ghada Al-Haddad, College of Technology Student, Salalah)



CPS  YOUTH LEADERSHIP 

“برنامج تجريبي يقوم بتطبيق أنشطة بحيث توصل المعنى او الفكرة بشكل اسهل ويبني الشخصية قيادية من خلال غرس بعض القيم والاخلاق في القائد ومعرفة الهدف ، كنت لا استطيع قيادة نفسي ولا استطيع التأثير في الاخرين ولا اهتم باهدافي في الحياة ولكنني الآن استطيع قيادة نفسي ومعرفة هدفي والسعي بكل جهد للوصول إليه”

An experiential program which has activities to deliver the idea and build leadership character by implanting values and leadership values and morals. Before I wasn't able to lead myself and I wasn't able to influence people and I didn't care about my goals in life, but now I can lead myself and I know my goals and I will do whatever it takes to reach it.”

(Laith Al-Amri, Grade II, Salalah Oman)



“قبل الدورة كنت لا ارتب اولوياتي ولا انظم وقتي لكن بعد ابلدورة بدأت
بالتحسن وبدأت أرتب أولوياتي الهامة والعاجلة ”
(ظاهر احمد باعمر, الفصل الحادي عشر, صلاة عمان)

Before the course I wasn't setting priorities and managing my time, but after the course I am better than before, I started to set my important and urgent priorities”. (Taher Ahmed Ba-Omar, Class 11, Salalah)

"فرصه لتحديد اهداف حياتكم
وتكونوا واضحين في حياتكم
واعمالكم قبل ان اتي لم اعرف
من انا حقا ولكن الان انا اعرف
من انا وحددت اهدافي"
(ايمن البلوشي)

"An opportunity to set specific life goals so you can be clear in both your life and work. Before the training I did not know who I really was but now after the training I know who I am and I set my goals".

Aiman Al Baloushi, Secondary Student, Salalah Oman)





"قبل ان اتي كنت ضعيف او القليل في القيادة والان لما دخلت الى هنا تطورت القرارات الضعيفه عندي"
(حسن جعوب)

"Before I was weak or low in my leadership but now after I entered this training program I developed the capabilities which I had a weakness"
(Hassan Jaboob, Secondary Student, Salalah Oman)

قبل ان اتي الى البرنامج
كنت غير منتظم وغير ملتزم
وبعد هذي الدورة استفدت
منه التركيز واحترم
الاخرين" (مانع الشحري)

*"Before the training program
I was not consistent and not
committed, but now I am after
this course which I benefited a
lot from and I am able to focus
and respect others"*

(Manaa Al –Shari, Secondary
Student, Salalah, Oman)



www.discover-cps.com



DISCOVER.ME.CPS



CreativePeopleSolu



الحلول الابداعية للتدريب والاستشارات



افضل شي التجمع والتعارف والاستفادة من الانشطة. تعلم معني القيادة بشكل صحيح واخذ معلومات جيدة.

The best thing was gathering, learning and benefiting from activities. I learnt the meaning of leading the right way and I took new information. (Rashid Amur Saleem Al-Zarai, College of Applied Sciences Foundation Student, Salalah, Sultanate of Oman)



برنامج جميل غير فيه كثير من اشياء مثل, زيادة الثقة بالنفس والالتزام والاهتمام بالقيادة
ويكف تكوني علاقاتي مع الغير والابداع . أريد أن هذا الدورة يكون في جميع المؤسسات
التعليمية في مختلف مناطق السلطنة (ليلي الحارثي)

*This was a beautiful program with many things such as, increase self-confidence and
commitment and interest in leadership and improve my relationships with others and creativity.*

I recommend this to be in all educational institutions in various regions of the Sultanate.

(Laila Al Harthy, IBA student, College of Applied Sciences, Salalah, Sultanate of Oman)



افضل شي في الدورة لم تكن فقط مركزه علي العرض والكلام لكن الالعاب خرجت افضل ما فينا كفريق تعرفت علي نقاط اكثر في شخصيتي اكتشفت اني انسانه لدية هدف وممكن ان اوصل اليه بالتركيز علي ثقتي بنفسي. هناك طاقات شبابية كثيرة ولكن توجيه خاطء ولكن هذا البرنامج سوف ينمي الثقة بالنفس اكثر وممكن الواحد يكتشف في نفسه امور جيدة لا مثيل لها من خلال الدورة.

The best thing about the course was it was not focused on presentation and talking, but the activities brought out the best of us as a team and I got to know more about my personality. I discovered that I am a woman with a goal and it is possible to reach it if I focus on trusting myself. There is a lot of energy in youth but towards a wrong orientation, but this program will develop more self-confidence and it is possible one will discover incomparably good things from course.

(Sharifa Al Shahri, IBA Student, College of Applied Sciences, Salalah, Sultanate of Oman).

هذه الدورة عرفتني من أنا وماذا أستطيع أن أفعل والي أين ذاهب وكيف
ابني علاقات مع الآخرين وكيف أقود وان اوثر في الآخرين.

*This workshop has taught me who I am and what I can do and where I am going
and how I build relationships with others and how I can lead and influence other
(Foundation Student, College of Applied Sciences Salalah, Sultanate of Oman).*



اكتشف نفسك ، قبل ان اتى كنت متشتتة التفكير ولا اعرف أهدافي ولكنني الان
أعرف كيف أضع خطة لاهدافي (منى علي العمري)

*Discover yourself! Before I was distracted and I did not know my goals, but now I know
how to make a plan for my goals (Muna Ali Al Amri, Communication Student,
College of Applied Sciences, Salah, Sultanate of Oman)*



افضل شي اكتشاف شخصيتي بشكل مباشر وطريقة عميقة, كسب بعض المهارات لحل المشاكل, كسب صداقات رائعة, اصبحت لدي قدرة علي القيادة. شكراً لانكم اعطيتوني هذه الفرصة لاكتشف نفسي شكراً لانكم جعلتموني قيادياً . (منى جعوب)

*The best thing was discovering my personality directly & deeply, gaining some skills to solve problems, earning great friendships, I have the ability to lead . Thank you for giving me this opportunity to discover myself because you made me a leader.
(Muna Jaboob, IT Student, College of Applied Sciences Salalah, Sultanate of Oman)*





CPS تعلم الاشخاص كيف تثق وكيف تطوير الشخصية أرجو ان تزيد مدة الدورة الي شهر.

CPS teaches people how to trust themselves and develop their character. I would be delighted to increase the time of the workshop to one month not one week!
(Foundation Student, College of Applied Sciences Salalah, Sultanate of Oman)